
 
 
 
CCO Jaarverslag 2013  
 
 
Beste Leden van Gymnastiekvereniging Carna Concordia Olympia, 
 
Voor jullie ligt het jaarverslag over het jaar tweeduizend en … dertien, inderdaad! Een 
ongeluksjaar? Nee, zeker niet. Maar wel een jaar dat moeilijk is begonnen. Begin 2013 
presenteerde de CCO-Advies-Commissie (de CAC) een rapport aan het bestuur waaruit 
bleek dat CCO in zeer zwaar financieel weer verkeerde. De situatie was zo ernstig dat we nu 
failliet zouden zijn geweest als er niet meteen werd ingegrepen. Vorige jaarvergadering is er 
dan ook een aantal maatregelen voorgesteld om het tij te keren; deze maatregelen werden 
alle aangenomen. 
 
Inmiddels zijn we een jaar verder. De maatregelen zijn doorgevoerd en de eerste effecten zijn 
duidelijk zichtbaar. We hebben wel weer verlies gemaakt, maar het verlies is een stuk minder 
dan afgelopen jaren. Bovendien komt het verlies vooral omdat de meeste maatregelen pas nu 
hun vruchten beginnen af te werpen. Als bestuur blijven we er natuurlijk scherp op om ervoor 
te zorgen dat we de goede kant op blijven gaan. En omdat de financiële rust nu een beetje 
terug is, gaan we nu ook kijken hoe we ervoor kunnen zorgen dat zo’n situatie in de toekomst 
niet zo makkelijk nog een keer kan gebeuren! 
 
Een vereniging is gelukkig veel meer dan financiën. Afgelopen jaar is Guido bij bijna alle 
groepen langs geweest en hij heeft overal tevreden gezichten gezien. Dat doet ons goed, 
want daarvoor doen wij al die moeite: voor leden die tevreden zijn omdat ze lekker kunnen 
sporten, in een goede sfeer en begeleid door enthousiaste leiding! 
 
Om deze tevredenheid vast te houden zullen we ook naar de toekomst moeten kijken. Enkele 
groepen zijn klein, andere groepen hebben een groot verloop en er zijn groepen die soms al 
10 of 15 jaar lang bijna niet zijn veranderd. Is dat goed? Is dat fout? Nee, niet goed of fout, 
maar het zijn wel omstandigheden die de vereniging op termijn minder stabiel maken. 
Daarom zullen we dit en komend jaar erover nadenken over hoe we daarmee om willen gaan. 
Dat zullen we samen met jullie doen. Jullie zijn immers de leden die in die groepen zitten! 
Tezijnertijd worden jullie hier verder over geïnformeerd. 
 
Verder staat in dit jaarverslag hoe we het hebben gedaan op verschillende fronten: 
activiteiten, op wedstrijden, de leiding en de cijfertjes in detail. Het is onze verantwoording 
aan jullie, als je dus nog vragen hebt: laat het gerust weten. Of kom naar de jaarvergadering! 
Dat is, naast een officieel gedeelte, meteen een gezellige avond met leden uit andere delen 
van de vereniging. We hopen je daar te zien! 
 
 
Het Bestuur 
 
Guido van Beuzekom, Voorzitter 
Shirley Huijsman, Secretaris 
Astrid Ullersma, Penningmeester 
Anika van den Bergh 
Stephanie Budding 
Map Jansen 
Dania Vos 



Verslag secretaris 
 
Bestuurssamenstelling 
Guido van Beuzekom, Voorzitter 
Shirley Huijsman, Secretaris 
Astrid Ullersma, Penningmeester 
Anika van den Bergh, PR 
Stephanie Budding (stopt per ALV 2014) 
Map Jansen 
Dania Vos 
 
Ledenadministratie: 
Heleen de Vries (per 1-1-2014 neemt Oscar van Blokland het stokje van haar over) 
 
Jeugdraad: 
Lois Rink (Voorzitter), Maaike Suurmeijer (Penningmeester), Shivanie Chotoe (Secretaris), 
Evelien Hotting, Kyara Stam (en nieuw per maart 2014: Lotte van Blokland) 
 
PR commissie: 
Anika van den Bergh, Davida Seedorf, Ashley Fidder, Anita Mulderij, Sylvia Spies en Lotte 
van Blokland 
 
Vergaderingen 
Vanaf de ALV 2013 tot ALV 2014 zijn er 11 bestuursvergaderingen geweest. Op hoofdlijnen: 

- april 2013 CCO adviescommissie is ontbonden, Oscar en Heleen zijn druk bezig met 
de automatische incasso's 

- mei 2013 Bestuur zoekt ideeën om geld te verdienen voor de vereniging, adverteren, 
sponsors, donateurs. Simone is gestopt als secretaris bij de Jeugdraad, Shivanie 
volgt haar op en Debby wordt opgevolgd door Lois als voorzitten van de Jeugdraad 

- augustus 2013 Dania heeft het Schipholfonds aangeschreven ... wij wachten af 
- september 2013 Guido stopt per 01-09 met lesgeven Yvonne gaat hem vervangen, 

uitbreiding van lessen in Freerunning via Brede School, Leiding 
vergadering/brainstormsessie met het hele bestuur, bestuur van de Jeugdraad en 
leiding was heel succesvol, goede ideeen, CCO meer naar buiten treden, 
samenwerking willen verbeteren ook met de leden. 

- oktober 2013 Schipholfonds is gelukt en besteed aan een Airmat, Anika richt een PR 
commissie op. Valerie en Raymon lopen stage, Sascha loopt met Kim mee zodat zij 
kan invallen voor Kim 

- november 2013 Kyara is toegetreden tot de Jeugdraad, zij is echter nog steeds op 
zoek naar nieuwe mensen. 

- december 2013 21-12 speciale training voor de Acro gymnasten, verschillende 
verenigingen doen mee alles wordt geregeld en bekostigd vanuit het district. Door 
blessure van Kim moet er gepuzzeld worden hoe haar lessen worden overgenomen. 

- januari 2014 5 en 6 jan. onderlinge wedstrijden in Heemskerk. Het CCO archief zal in 
samenwerking met Uk, Maartje, Map en Anika geschoond worden 

- maart 2014 Nick gaat gedeeltelijk stoppen bij CCO, misschien helemaal, dus weer op 
zoek naar vervanging. Map is druk bezig met de voorbereidingen van de OWKN op 
29 en 30 mrt. 

 
Shirley Huijsman, Secretaris 

Verslag penningmeester 
 
2013 is voor de financiën van CCO een overgangsjaar. De contributieverhoging van € 10,- 
was écht nodig aangezien alles in de loop duurder wordt, zo ook de KNGU bondscontributie 
en zaalhuur. Ook het veranderen van het aantal actieve leden binnen de vereniging hebben 
invloed op de inkomsten. Om de financiën nog beter op orde te krijgen hebben wij nog meer 
maatregelen genomen, onder andere: 

- het samenvoegen van sommige (minder bezette) lessen 
- minder betaalde assistenten 
- automatische incasso’s voor het innen van de (bonds-) contributie 



 
Afgelopen jaar werden we geconfronteerd met een vervelende verzekeringskwestie. Onze 
tussenpersoon bleek in 2012 de verzekering te hebben overgezet naar een andere 
verzekeraar. Dit proces was niet goed uitgevoerd waardoor we bij twee verzekeraars dezelfde 
polis moesten betalen. De oude verzekeraar had echter nog een oud adres van CCO 
waardoor nota's en alle vervolgcommunicatie niet bij CCO terechtkwamen. Uiteindelijk 
had dit in augustus 2013 een oproep voor de Kantonrechter tot gevolg. Allereerst hebben wij 
ervoor gezorgd dat de tussenpersoon de kwestie administratief op orde heeft gebracht. Wij 
bedanken vooral de gerechtsdeurwaarder LAVG, de oude verzekeraar Nedasco en de 
nieuwe verzekeraar VKG voor hun hulp bij dit moeizame proces. Wettelijk is CCO 
eindverantwoordelijk voor (het betalen van) de verzekeringen, dus de vereniging heeft alle 
meerkosten moeten betalen. Omdat alle miscommunicatie en dus de meerkosten het gevolg 
waren van het falen van de tussenpersoon, hebben we hem al deze meerkosten laten 
terugbetalen zodat CCO uiteindelijk alleen de "normale" premie heeft betaald. Inmiddels zijn 
we van tussenpersoon veranderd. 
 
We “varen” de goede kant op ondanks een negatief resultaat. Dit komt mede doordat de 
positieve effecten nu pas echt beginnen door te werken, vandaar het overgangsjaar. Wij zijn 
druk bezig met onze ledenadministratie, duidelijke spelregels op te stellen en ze ook toe te 
passen. Verder hebben wij een monitor en financiële jaarplanning gemaakt om de inkomsten 
en uitgaven nog beter in de gaten te houden. 
 
Dan nog een heel groot dankwoord aan enkele leden en leiding die met hun donaties de 
vereniging flink financieel hebben ondersteund. Wij zetten alle zeilen bij om in 2014 een nog 
betere koers te varen met als resultaat een positief saldo in 2014. 
 

Astrid Ullersma, Penningmeester 
 

Verslag ledenadministratie 
Het jaar 2013 stond in het teken van het verder optimaliseren van de ledenadministratie en 
van de overstap naar automatische incasso. Voor het goed voeren van een 
ledenadministratie is vlotte communicatie met de leiding essentieel. Alle mutaties rondom 
nieuwe leden, vertrekkende leden en de verschillende lessen die gevolgd worden zijn 
geoptimaliseerd door het zo veel mogelijk digitaal te regelen. Dit levert tijdwinst op en 
voorkomt misverstanden. Daarnaast heeft er een opschoonactie plaatsgevonden om de 
deelnemers aan de lessen 100% overeen te laten komen met de ledenadministratie dia 
vanuit de bond verplicht wordt bijgehouden in het programma Digimembers. Op dit moment 
hebben wij rond de 260 leden. Voor een soepel verloop van de financiële kant van de 
ledenadministratie heeft CCO besloten om over te stappen op automatische incasso. Na een 
zorgvuldige voorbereiding is de eerste run inmiddels uitgevoerd. Dit bespaart de 
ledenadministratie veel werk en papier. Nog lang niet alle leden hebben de doorlopende 
machtiging reeds getekend, maar we blijven proberen om dit zo volledig mogelijk te maken. 
In de loop van 2013 ben ik langzamerhand mee gaan draaien met Heleen de Vries, die dit 
werk jarenlang heeft gedaan. HELEEN, BEDANKT VOOR AL JE WERK! Sinds maart 2014 
heb ik de werkzaamheden inmiddels geheel overgenomen. Ik heb er zin in! 

 
Oscar van Blokland, Ledenadministratie 

 
Technisch Kader in 2013 
 

Leiding Soort les nieuw; meer of minder uren; gestopt 

Guido van Beuzekom Centrale Training Minder uren, rol gewijzigd naar 
assistent Centrale Training 

Yvonne Kesselaar Acrogym 
Centrale Training 

Meer uren 

Map Jansen Acrogym (hoofdtrainer) 
Kleutergymnastiek 
Meisjesturnen 
Bewegingstherapie 

Minder uren 



Esther van Schaik Dames Conditiegym  

Dania Vos Acrogymn 
Circus 
Kleutergymnastiek 
Meisjesturnen 

 

Kim Vos Dames Conditiegym 
Heren Conditiegym 
Meisjesturnen 

Minder uren 

Nick Vos Kleutergymnastiek 
Jongensturnen 
Meisjesturnen 
Freerunnen 

Meer uren 

Sascha Witvoet Meisjesturnen 
Dames Conditiegym 

Nieuw 

Hulpleiding / assistenten   

Wietske van Blokland   

Vera Meekes  Meer uren 

Lois Rink  Nieuw 

Stagiaires:   

Valerie Kesselaar  Nieuw 

Raymon Suurmeijer  Nieuw 

 
Leiding 
Voor elke sportvereniging is het moeilijk om jaar in jaar uit voldoende gekwalificeerde leiding 
in huis te hebben - en te houden. Dat is voor CCO niet anders. Ook afgelopen jaar kende 
soms moeilijke momenten. Map Jansen wilde na een operatie in het ziekenhuis graag een 
paar uur minder om zich des te meer op acrogym te kunnen richten. Nick Vos en Kim Vos zijn 
na het afronden van hun studie buiten Zaandam gaan wonen; dat is soms lastig met reistijd, 
maar ook reiskosten spelen dan een rol. In de allerlaatste trainingsweek van 2013 scheurde 
Kim haar achillespees, dus moest er op stel en sprong vervanging worden geregeld. En zo 
zijn er nog meer van dit soort punten. Gelukkig konden we met opvang binnen het bestaande 
Technisch Kader, nieuwe leiding en nieuwe stagiaires alles opvangen! Ook voor dit 
onderwerp geldt dat we dit en komend jaar gaan kijken of we structureel flexibeler kunnen 
worden. Hoe? Ja, dat is voor ons ook nog een verrassing  
 
Materiaal 
In 2013 hebben we getracht geen grote uitgaven te doen aan de aanschaf van materiaal. Er 
werd een saltogordel gekocht. Andere materialen zijn mogelijk gemaakt door een succesvolle 
aanvraag bij het Schipholfonds. Deze donatie was bestemd voor Airtrack matten. Deze 
matten stonden op ons verlanglijstje aan te schaffen materiaal. Helaas waren deze matten 
best wel prijzig en was het voor ons niet mogelijk deze matten aan te schaffen. We hebben 
daar even over gebrainstormd en bedacht dat we hier misschien het Schipholfonds voor aan 
konden schrijven. Voor de zomervakantie de aanvraag op de bus gedaan en afwachten. We 
ontvingen na de vakantie een uitnodiging om op donderdag 26 september naar Schiphol te 
komen. Tijdens de uitreiking  kregen we te horen hoeveel geld we zouden gaan krijgen. We 
kregen precies het bedrag dat door Dania werd aangevraagd: €4873,88. De matten werden 
besteld en worden nu, zelfs met een aanvulling van een Airtrackrol voor o.a. het freerunnen 
met veel plezier gebruikt. 
 
 

Lessen & wedstrijden 
 
Acrogym 
Aan het einde van het wedstrijd seizoen wordt altijd samen met de  acrogymnasten 
geïnventariseerd wat de ideeën zijn voor het nieuwe seizoen. Een belangrijke gebeurtenis, 
elk jaar weer ontstaan er veranderingen in de samenstelling van de teams. De partner wordt 
te groot,  de partner wil liever Onder Partner worden, er zit geen progressie meer in het team, 
allerlei oorzaken waar goed naar gekeken moet worden. Dan het grote werk, de nieuwe 
samenstellingen. Bij aanvang van het nieuwe seizoen moet worden ervaren of de keuzes 



goed zijn geweest, kunnen we weer naar een stapje hoger niveau. Ook dit seizoen kunnen 
we stellen dat iedereen progressie heeft gemaakt het zij in een nieuw of in een bestaand 
team. Goede scores tijdens de wedstrijden, vele medaille plaatsen met als hoogtepunt het 
kampioenschap op D niveau, gewonnen door ons damespaar Clair Scholten en Janelle 
Fernand van CCO.  
 
Freerunning 
Vanuit Project De Brede School hebben dit seizoen een aantal kinderen als naschoolse 
activiteit met ons meegetraind om kennis te maken met onze lessen. Dit mooie initiatief biedt 
deze kinderen de kans om met onze sport in contact te komen. Dit project gebruikten we 
meteen om te kijken of Freerunning iets zou kunnen zijn voor CCO. Freerunning is een 
nieuwe tak binnen de gymsport en is de afgelopen jaren razend populair geworden. Zo ook bij 
CCO. Na de proef met De Brede School meldden 11 nieuwe leden zich aan bij CCO 
waardoor Freerunning, onder leiding van Nick Vos, nu een vast onderdeel is van ons 
lesaanbod.   

Springfestijn 
CCO heeft op 29 juni weer meegedaan aan het springfestijn in Monnickendam. 
Met een sporthal vol met kinderen die zich van hun beste kant lieten zien en veel ouders die 
hun kinderen hebben aangemoedigd. De CCO deelname kwam vanuit verschillende groepen. 
Er waren meiden uit de woensdag groep van Dania in Westerwatering, meiden uit de 
donderdag groep van Kim op de Hogedijk, jongens uit de maandag groep van Nick van de 
Hogedijk en een aantal Acro meiden. Een hele mooie mix zoals later zou blijken. Per 
leeftijdsgroep hebben we aan 2 verschillende onderdelen meegedaan dat was lange mat en 
minitrampoline springen. De jongste kinderen, de pupillen zijn 2 maal 1

ste
 geworden en de 

oudere turnsters groep werd 3
de

 op de lange mat. 
 
Onderlinge turnwedstijd 
9 maart is er alweer voor de 4

de
 keer een onderlinge turnwedstrijd voor alle CCO turn(st)ers in 

diverse niveaus en leeftijdsgroepen. In deze wedstrijd kan iedereen laten zien wat hij/zij 
geleerd heeft. Er kan naast een diploma ook een medaille en/of wisselbeker gewonnen 
worden. Dit is helaas maar voor een enkeling weggelegd. We gaan voor een mooie oefening 
en een diploma. Verder is er nog iets extra’s te verdienen nl.: de "Uk Allan-de Wit Trofee". 
Voor de turner en turnster van de dag. 
 

Map Jansen & Dania Vos 

Jeugdraad 
Het afgelopen seizoen is de Jeugdraad weer druk bezig geweest om vele leuke activiteiten 
voor de jeugd te organiseren. Daarbij konden we nog wel een extra Jeugdraadlid gebruiken; 
Kyara is vanaf november 2013 de Jeugdraad komen versterken en doet dit met heel veel 
plezier.  
 

- Vlak voor het einde van het seizoen 2013 organiseerde de Jeugdraad weer de 
jaarlijkse Zwemdag.  

- Aan het begin van het seizoen heeft de Jeugdraad weer samen met een groep 
oudere jeugdleden geholpen bij de Dam tot Damloop.  

- Begin november kreeg de jeugdraad een brief in de bus, van de vrijwilligers centrale? 
Vol spanning openden we de brief  waarin stond dat de Jeugdraad was gekandideerd 
voor ‘de Zaanse Vrijwilligersprijs 2013’  We werden uitgenodigd voor een officiële 
uitreiking op het stadhuis van Zaandam. We hebben een geweldige avond gehad en 
we vonden het geweldig om te merken dat we erg gewaardeerd worden. Niet alleen 
als Jeugdraad binnen CCO maar ook als de jongste gekandideerde vrijwilligers van 
Zaandam. We werden nog apart gehuldigd en vonden dit heel speciaal.  

- Voordat we het wisten was de Sint weer in het land, tijd voor het Pietenfeest dus. Dit 
jaar hadden de pieten weer een groot probleem; Pietje Speelgraag speelt met al het 
speelgoed, kon pakjesavond nu wel doorgaan? Gelukkig kwam alles weer goed. De 
kinderen hebben weer volop genoten van de pieten en de Jeugdraad kijkt enorm uit 
naar het organiseren van het volgende Pietenfeest.  



- Vorig jaar waren de kaarten helaas uitverkocht, maar gelukkig kon het Unive 
Gymgala dit jaar wel doorgaan. Het was een spectaculaire show,  In 1 woord; 
Geweldig.  

- In de kerstvakantie waren de voorbereidingen voor het gaafste feestje van het jaar al 
weer aan de gang; de disco van CCO!! Dit jaar was het thema: dieren.  Jong en oud 
waren aanwezig en hebben lekker gedanst en geswingd, het was een beestachtig 
leuke avond.  

 
Wanneer de wedstrijden achter de rug zijn zullen we weer druk aan het werk gaan om nog 
meer leuke activiteiten te organiseren.  
 

Lois Rink, Maaike Suurmeijer, Shivanie Chotoe, Evelien Hotting, Kyara Stam 
 

PR  
In 2013 zijn er verschillende veranderingen doorgevoerd om de communicatie binnen en 
buiten CCO te verbeteren. De website van CCO is in een nieuw jasje gestoken en heeft door 
de regelmatige berichten een stevige stijging van het aantal bezoekers (mrt 2014 verdubbeld 
t.o.v. mrt 2013). De opgerichte Facebook groep van CCO had in korte tijd een groot aantal 
leden (95, stand mrt 2014) die wekelijks en vaak zelfs dagelijks updates plaatsen over 
wedstrijden, evenementen en de laatste foto’s. Naast de online communicatie werd ook het 
halfjaarlijkse clubblad in een nieuw jasje gestoken en het aantal rubrieken uitgebreid (met 
dank aan de leden die enthousiast stukjes instuurden).  

Ook in de externe communicatie werd aan de weg getimmerd. Zo namen we op 14 
september in Winkelcentrum Westzijde deel aan een informatiemarkt, gericht op een aantal 
sporten in Zaandam. Lotte van Blokland regelde dat CCO met een groepje meiden aanwezig 
was. De stand was heel mooi aangekleed en er zijn enkele demo’s gegeven, waarvan een 
foto met tekst prominent in de Zaankanter van 25 september staat. Ook waren Foktje Blouw, 
Ko Groen en Lidia Honig van de damesgroep conditietraining aanwezig om CCO te 
promoten. Deze aandacht, maar ook andere artikelen in de kranten, waaronder een 
uitgebreid artikel over Freerunning bij CCO zorgt voor mooie publiciteit en nieuwe leden. 

Om dit verder uit te bouwen (en wat extra hulp te krijgen) nam Anika in oktober het initiatief 
om een PR commissie op te richten.  Davida Seedorf, Ashley Fidder, Anita Mulderij, Sylvia 
Spies en Lotte van Blokland komen momenteel eens in de twee maanden bijeen om de PR 
van CCO te bespreken en nieuwe ideeën uit te werken, zoals een nieuwe CCO folder, die 
door Ashley werd ontwikkeld en de komende maanden zal worden verspreid op scholen en 
buurtcentra. We kijken uit naar een mooi 2014 met hopelijk veel bekendheid voor CCO! 

Anika van den Bergh 

 
Vrijwilligers & Sponsors 
 
Meer dan ooit mocht CCO in 2013 weer rekenen op de enthousiaste inzet van vele 
vrijwilligers. Bij deze willen we alle ouders, verzorgers en leden bedanken voor alle hulp die 
jullie hebben gegeven bij de wedstrijden, als jurylid, bij de promotie, voor de clubkrant, in de 
zaal en nog veel meer. We draaien volledig op vrijwilligers, dus dankjewel allemaal! 
 
Daarnaast willen we ook onze donateurs en sponsors hartelijk bedanken: 
 

      
  



 

Financieel verslag CCO Zaandam 2013

resultatenrekening begroting werkelijk begroting werkelijk werkelijk

2014 2013 2013 2012 2011

Ontvangsten

Contributie 36.500,00     35.582,83 36.500,00 32.788,90 34.045,88

-/- Contributie KNGU 4.900,00-       -4.845,49 -4.550,00 -4.799,10 -4.195,10

Brede school 1.500,00       

Donaties 1.000,00       336,25 100,00 140,24 250,00

Rente 150,00          133,50 50,00 123,96 236,72

Grote ClubActie 1.000,00       1.068,73 800,00 1.057,23 611,34

Byzondere baten  120,00 975,00

Vomar   35,92 74,34

35.250,00 32.275,82 32.900,00 29.467,15 31.998,18

Uitgaven

Leiding 21.800,00     21.497,95 21.050,00 22.321,94 23.152,30

Opleidingskosten 200,00          0,00 200,00 198,45 87,50

Zaalhuur 10.200,00     9.979,51 9.160,00 9.307,49 9.646,18

Verzekering 800,00          860,40

Promotie / PR 350,00          45,82 350,00

Gymmies / Acro maatjes 50,00            0,00 50,00 51,02 294,30

Inventaris -               111,93 156,08 446,28

Clubblad 300,00          327,22 400,00 348,92 412,90

Algemene kosten 500,00          528,39 1.000,00 1.548,41 1.100,01

Wedstrijdkosten 500,00          19,05 500,00 351,75 747,25

34.700,00 33.370,27 32.710,00 34.284,06 35.886,72

Resultaat 550,00          -1.094,45 190,00 -4.816,91 -3.888,54

Balans 31-12-2013 31-12-2012 31-12-2011

Activa

Liquide middelen 4.935,09 12.608,06 18.144,86

Te vorderen contributie 3.975,05

Sleutels 345,00 345,00 345,00

Overige vorderingen 140,00  136,56

9.395,14 12.953,06 18.626,42

Passiva

Vooruitontvangen contributie 0,00 2.986,74 7.681,86

Te betalen aan leiding 0,00 0,00 40,00

Te betalen zaalhuur 4.545,38 3.859,79 0,00

Jeugdraadfonds 727,20 775,52 641,42

Acrowedstrijdenfonds 2.277,36 2.391,36 2.506,58

Overige schulden

Kapitaal 1.845,20 2.939,65 7.756,56

9.395,14 12.953,06 18.626,42

Toelichting op het financieel verslag 2013

Byzondere baten

Inventaris

Dit jaar zijn er een grote spullen aangeschaft, alleen een saltogordel twv € 111,93

Te vorderen contributie

seizoen 2012/2013 223,66          

augustus/november '13 481,10          

december '13 3.270,29       

3.975,05       

Sleutels

Dit betreft de borg van 15 sleutels à € 23,00.

Overige vorderingen

Dit betreft een contante betaling van Zomerkamp, wordt in 2014 terug gestort

Acrowedstrijdenfonds

Acrowedstrijdenfonds is ietsjes minder dan vorig jaar dit komt door de behaalde finale plaatsen


